



聖類斯中學
通告第 212 號 (23-24)

各位家長/監護人：

「中五級公民及社會發展科內地考察活動」

歡迎 貴子弟參加公民及社會發展科內地考察活動，有關詳情如下：

日期：	2024 年 5 月 16 日至 5 月 17 日
集合時間：	2024 年 5 月 16 日上午 8 時 05 分 (先在課室點名)
集合地點：	學校有蓋操場
活動地點：	深圳文化保育及創新科技景點 (深圳改革開放展覽館、深圳博物館、龍崗區科技館等)
內容及目標：	公民與社會發展科的內地考察屬於公民科課程的組成部分，並以中華文化與現代生活為主題，讓學生通過實地考察親身感受各地風土民情、欣賞珍貴古蹟文物，以及從多角度探究中華文化在現代社會的發展和變化。
解散時間：	2024 年 5 月 17 日約下午 6 時 30 分
解散地點：	學校有蓋操場
服飾：	必須穿著整齊校服
費用：	全免，旅遊巴和活動費用由教育局資助。 <small>**若出發前有學生要求退出，退出的學生須支付因退團而產生的額外費用，教育局亦可能撤銷對該學生的資助，該學生因而須支付相關團費及額外的退團費用。只有在特殊情況下，如學生患病（須具醫生證明書）或因其他重要事故而不能如期隨隊出發，教育局才會考慮不撤銷對該學生的資助。**</small>

請閣下簽妥回條，著 貴子弟於 2024 年 4 月 17 日(星期三) 或之前交回班主任老師。如有任何查詢，請致電 2546 0117 與陳曉韻老師。謝謝！

校長

易浩權博士

(陳曉韻老師代行)

二零二四年三月二十二日

回 條

通告第 212 號 (23-24)

「高中公民及社會發展科內地考察活動」

易校長：

本人為學生 _____ (班別_____ 學號_____) 的家長/監護人，已閱悉通告第 212 (23-24) 有關「高中公民及社會發展科內地考察活動」的內容，並已確保在附件所提供的學生個人資料(包括中、英文姓名、身份證號碼、回鄉證 / 護照證件號碼及有效日期及健康狀況等)正確無誤。

家長/監護人簽名： _____

家長/監護人姓名： _____

日 期： _____



ST. LOUIS SCHOOL
Circular No. 212 (23-24)

22nd March, 2024

Dear Parents/Guardians,

Re: Visit to the Mainland by S5 CSD students

We welcome the participation of your child in the Mainland study tour of the panel of Citizenship and Social Development. The details are as follows:

Date:	16th May, 2024 – 17th May, 2024
Meeting Time:	16th May, 2024 8.05 a.m. (Taking roll call in classrooms)
Meeting Venue:	School Covered Playground
Places being visited:	Shenzhen cultural conservation and innovative technology attractions (Shenzhen Reform and Opening Up Exhibition Hall, Shenzhen Museum, Longgang District Science and Technology Museum, etc.)
Content and objectives:	The Visit to the Mainland by the Citizenship and Social Development Division is part of its curriculum theme on Chinese culture and modern life. The visit enables students to experience the customs of various places, appreciate precious historical relics, and explore the role of Chinese culture from multiple perspectives as well as the development and changes of modern society.
Dismissal Time:	17th May, 2024 about 6.30 p.m.
Dismissal Venue:	School Covered Playground
Dress code:	School uniform
Fees:	Free of charge (Bus service and activity fees are subsidized by the Education Bureau.) **If a student requests to withdraw before departure, the withdrawn student must pay the additional fees incurred due to withdrawal, and the Education Bureau may also revoke the student's financial aid, so the student must pay the relevant tour fees and additional withdrawal fees. Only under special circumstances, if the student is ill (doctor's certificate is required) or cannot leave with the team due to other important incidents, the Education Bureau will consider not withdrawing the student's financial aid. **

Please sign the reply slip and return it to the class teacher on or before **April 17, 2024 (Wednesday)**. If you have any enquiries, please call 2546 0117 and Ms. CHAN Hiu Wan. Thank you for your attention.

(Ms. CHAN Hiu Wan)

for

Principal

----- ✂ ----- ✂ ----- ✂ -----

Reply slip

Circular No. 212 (23-24)

Re: Visit to the Mainland by S5 CSD students

Dear Principal,

I am the parent/guardian of the student _____ (Class: _____ Class no. _____), and I have read the content of Circular No. 212 (23-24) about "**Visit to the Mainland by S5 CSD students**" and ensured that the personal information (including Chinese and English names, ID card number, Home Return Permit / Passport number, validity date and health status etc.) provided in the attachment is correct.

Signature of Parent/Guardian : _____

Name of Parent/Guardian : _____

Date : _____